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Op te bergen 
in de band van 
11 november 2009  
 
 
de leden van de commissie wordt 
verzocht hun eventuele opmerkingen 
binnen acht dagen na ontvangst aan 
de commissiegriffier mede te delen. 
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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 
 
Woensdag 14 oktober 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 14 oktober 2009 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:  
mevr. J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) (voorzitter) 
J.A. van Berkum (ChristenUnie) tot en met punt 5b  
mevrouw K.J. Datema-Klöpping (SP) 
R. Fokkens (PvdA) 
H.R. Hornstra (PvdA) 
K. Kuipers (GroenLinks) tot en met punt 5b 
Mevrouw G. van der Laan (SP) 
J.H. Lammers (CDA) tot 19:28 (punt 5e) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
A.G.H. Peters (CDA) 
mevrouw G. Seinen (CDA) 
J. Slagter (PvdA) 
A.Timmerman (VVD) tot en met punt 5a 
Th.J. Wijbenga (CDA) tot 18:54 uur (punt 5d) 
B.J. Ziengs (VVD) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
mevrouw A. Haarsma (PvdA) 
mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 
H. Baas (ChristenUnie) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
J.H. Bats (VVD) 
 
 

Afwezig: 
K.R. Dijkstra (PvdA) 
L. Bomhof (VVD) 
R. Westerhof (SP) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 14:00 uur. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. De brief 
van GS van 17 september 2009 inclusief brochure over het Integraal Plan Natuurgebied Havelte-Oost 
wordt met meerderheid van stemmen van de agenda afgevoerd met als reden dat het hier een zaak 
van de gemeente betreft en niet van de provincie.  

 
2. Samenvatting vergadering 9 september 2009 en de lijst van toezeggingen 
Op de lijst van toezeggingen kunnen bij de korte termijn de nummers 4, 15 en 16 ook worden afge-
vinkt.  
Gedeputeerde Munniksma: nr 5, verantwoording over ILG, is inmiddels verzonden naar PS en kan 
worden afgevinkt. Nr 6, voorstel aanpak verdroging, komt binnenkort. 
Gedeputeerde Klip: nr 10, notitie terugdringen bestrijdingsmiddelen wordt vóór 1 november in GS be-
handeld, daarna gaat het stuk naar PS.  
Gedeputeerde Bats: nr. 13, begroting OV-bureau, direct na het herfstreces nemen GS een besluit en 
ontvangen PS een reactie. Over nr. 18, noordelijke dienstenregeling van de NS, merkt de heer Bats 
op inmiddels overleg te hebben gehad met de NS. Voor 2010 is de dienstenregeling gelijk gebleven. 
In december 2009 wordt een besluit genomen of de diensregeling voor 2011 en 2012 op basis van het 
compromis van de twee noordelijke provincies aangepast kan worden. 
 
De samenvatting wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
Het CDA merkt op dat wanneer stukken op het laatste moment op de lijst worden toegevoegd er geen 
gelegenheid is om hierover met de fractie van gedachten te wisselen. 
De voorzitter zegt toe dit punt mee te nemen naar het Presidium. 
 
4. Rondvraag 
De fractie van PvdA stelt vragen over de uitspraak van de Raad van State over het weigeren van de 
milieuvergunning aan Essent Milieu in Wijster. 
 
Deze vragen worden in de vergadering beantwoord. Samengevat meldt gedeputeerde Klip dat parallel 
aan het juridische traject overleg wordt gevoerd met Essent Milieu over het toekomstgerichte groen-
gasknooppunt.  
Gedeputeerde Klip zegt het volgende toe. De suggestie om na gaan of er nog juridische mogelijkhe-
den zijn via het Europese Hof mee te nemen naar de betreffende ambtenaren en GS. 
 
De fractie van PvdA stelt vragen over het motorcrossterrein in Zuidwolde.  
Deze vragen worden ter vergadering beantwoord. Samengevat meldt gedeputeerde Munniksma dat 
politieke besluitvorming in het verleden de plaats van het motorcrossterrein hebben bepaald. Het ter-
rein blijft ook bij aanpassing van de N48 bereikbaar en parkeerdruk is een gemeentelijke aangelegen-
heid. 
 
5. Statenstukken/brieven 
 
5a. Brief van gedeputeerde staten van 23 september 2009 over N34 reconstructie bestaande 
aansluitingen Ees en Exloo 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over de stand van zaken rondom de N34 bij Ees en Exloo. 
Voor Ees gaat nu de voorkeur uit naar een nieuwe variant. Voor de oorspronkelijke voorkeursvariant 
Schaapstreek is € 2.500.000,--  beschikbaar. De nieuwe voorkeursvariant is € 3.500.000,-- duurder en 
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wordt geraamd op € 6.000.0000,--. Voor dit project kan een hernieuwde bijdrage van maximaal 50% 
van de totale kosten vanuit de Brede Doeluitkering (BDU 2010 / 2011) worden aangevraagd. 
 
De heer Ottens maakt namens de werkgroep N34 gebruik van het spreekrecht. Zijn bijdrage is aan 
deze samenvatting gehecht. 
 
Samenvattende reactie van de fracties  PvdA, VVD, CDA, GL, CU en SP. 
De PvdA, CU, VVD, en GL adviseren GS te kiezen, ieder met een eigen afweging, voor de variant van 
de Schaapstreek. Het financiële component geeft bij de meeste fracties de doorslag om voor deze 
variant te kiezen. De PvdA wil weten wat de kosten zijn van de overige N34 projecten. Het is verstan-
dig om het bedrag voor deze variant wel te borgen en te starten met het juridisch/bestuurlijk proces 
voor de gehele route. GL benadrukt dat het hier om een uitvoeringszaak van GS gaat en adviseert om 
nogmaals te gaan praten met de bevolking om de draagkracht te verhogen. Het CDA adviseert om 
twee varianten voor te leggen aan de bevolking van Ees. De Schaapstreek en de tunnel ten noorden 
van de Schoolstraat. Kiest de bevolking voor die laatste variant dan is een extra investering van 3,5 
miljoen gerechtvaardigd. Voor financiering kan ook gekeken worden naar andere mogelijkheden zoals 
de Algemene reserve en de reserve Verkeer en Vervoer, en niet alleen naar het budget van de N34 (€ 
8 miljoen). Mogelijk biedt de crisis- en herstelwet een oplossing. 
De SP is van mening dat de beslissing van GS aan moet sluiten bij wat de burgers willen. Ook voor de 
recreatie is het beter om de op- en afslagen te behouden. Desgevraagd geeft de SP aan dat goede 
bewegwijzering hiervoor ook een optie is. Voor de SP mag eerst worden gestart met de andere N34 
projecten. De overige fracties kiezen hier niet voor. De fracties van GL, PvdA en het CDA roepen de 
bevolking van Ees op om eensgezind te zijn in hun reacties, verdeeldheid werkt contraproductief.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
De verdiepte ligging is maatschappelijk onaanvaardbaar duur. Eind 2010 zou, volgens afspraak met 
het Rijk, de N34 geheel klaar moeten zijn. Dat wordt niet gehaald. Projecten op de N34 die nog moe-
ten worden uitgevoerd zijn, Ees, de aansluiting bij Exloo, tunnel het Klooster en de aansluiting bij 
Emmen/Odoorn. Wanneer Ees duurder uitvalt gaat dit ten koste van een van de andere projecten. GS 
zal zich nogmaals beraden op het vinden van een oplossing die op meer draagkracht kan rekenen. 
Ook de variant ten noorden van de Schoolstraat kan niet rekenen op volledig steun van de bevolking. 
De crisis- en herstelwet biedt geen soelaas voor dit project.  
 
5b. Statenstuk 2009-401; Begroting 2010, inclusief nota van aanbieding 
Inhoud van het statenstuk: De Begroting 2010 bevat de uitwerking van de besluiten die de staten heb-
ben genomen op basis van de Voorjaarsnota 2009. De aldus gestelde kaders zijn verwerkt in de Be-
groting 2010. Door vaststelling van de Begroting 2010 wordt een definitief besluit genomen over alle 
besluiten die bij de Voorjaarsnota 2009 als kaderstellend werden aangemerkt. 
 
De voorzitter geeft aan dat voor deze commissie met name de programma’s 3 en 5 van belang zijn. 
De financiële aspecten komen in de statencommissie BFE aan de orde. 
 
Samenvattende reactie van de fracties  CU, CDA, SP, GL, PvdA en VVD. 
CU en CDA vragen aandacht voor de verrommeling. De CU, CDA en PvdA informeren naar de voort-
gang van het programma Klimaat en Energie (K&E). Het CDA noemt daarnaast een aantal onderwer-
pen waarbij naar de stand van zaken wordt gevraagd zoals het verschijnen van een aantal nota’s 
waaronder de luchtvaartnota, het instrumentarium bij het nieuw Omgevingsbeleid, particulier natuur-
beheer en aardwarmte voor de tuinders. 
De SP is benieuwd naar de handhaving van geluidshinder en wil weten waarom PS niet is gekend in 
de RSP+ projecten bij Assen-zuid. GL informeert naar het uitblijven van de Wabo en mist de uitvoe-
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ringsorganisatie in de begroting. Moet er geen fundamentele discussie komen over het aantal ambte-
naren? De PvdA heeft de begroting bekeken vanuit het perspectief wat is het effect van de teruggang 
in economie op de Drentse begroting? Wat kan worden getemporiseerd waarbij bodemsanering als 
voorbeeld wordt genoemd. Ook is deze fractie benieuwd of de eerder genoemde 7 extra fte’s nu nog 
noodzakelijk zijn. De VVD sluit bij deze laatste vraag aan. Daarnaast wil zij ook weten hoe het met de 
cofinanciering van het regiopark staat. En is er nog extra ruimte voor Marketing Drenthe (op project-
basis) als de evaluatie goed uitvalt? 
GL merkt op dat de behandeling van de begroting veel weg heeft van een vragenuurtje wat niet de 
bedoeling is. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Met kracht wordt ingezet op ruimtelijke kwaliteit. Zo wordt ook een adviseur bij Drents Plateau onder-
gebracht om de structuurvisies van gemeenten te beoordelen mede om verrommeling tegen te gaan. 
Kernwaarden zijn belangrijk én uitgangspunt. Een voorstel voor het instrumentarium van het nieuwe 
Omgevingsbeleid komt naar PS vóór de definitieve vaststelling. GS hebben er vertrouwen in dat goe-
de afstemming met gemeentebestuurders is te bereiken. 
pMJP: Grond moet eerst worden verkregen voordat voorzieningen kunnen worden aangepakt. Eind 
2013 zal het meeste geld worden uitgegeven. Rijksmaatregel en provinciale begroting lopen niet syn-
chroon. Inmiddels heeft het Rijk (tijdelijk) 2x100 miljoen uit het ILG budget gehaald om rente te kunnen 
genereren. De vraag is of het hierbij blijft. De komende jaren zullen nog stevige discussies worden 
gevoerd. PS worden hiervan op de hoogte gehouden. De belangstelling voor particulier natuurbeheer 
is beperkt. Daarbij speelt niet alleen geld een rol, ook de gewortelde traditie met een bedrijf. Aan de 
SP wordt het handhavingsprotocol uitgelegd.  
Op het K&E programma wordt niet bezuinigd. In december komt het actieprogramma voor 2010. Het 
blijkt een taai proces. Overwogen wordt om te gaan werken met gemeentelijke klimaatcontracten. De 
provincie zelf heeft géén projecten. De tuinders hebben gevraagd om uitstel van het aardwarmte pro-
ject (opsporingsvergunning). De Wabo is uitgesteld, de uitvoeringsorganisatie kan wel van start gaan. 
Deze zal 01.01.2012 operationeel moeten zijn. Dit betekent ook dat een deel van het provinciaal per-
soneel daar zal worden gedetacheerd. Bij bezuiniging zal het personeel niet buiten schot kunnen blij-
ven. In de statencommissie BFE wordt hierop teruggekomen.  
Tot slot wordt nog opgemerkt dat bij het MIRT sprake is van voldoende lobbyactiviteiten. Binnenkort 
komt er een kadernotitie over de luchtvaart naar PS die t.z.t. zal uitmonden in een luchtvaartnota. In 
BFE zal het RSP pakket aan de orde komen en wat de stand van zaken hierbij is. 
 
Gedeputeerde staten zeggen toe: 
Gedeputeerde Munniksma: op korte termijn komen GS met een notitie over verdroging. 
 
Status: De B-status van het stuk blijft gehandhaafd. 
 
5c. Brief van gedeputeerde staten van 3 september 2009 over Natura 2000 
Inhoud van de brief: GS informeren PS over het project Opstellen beheerplannen Natura 2000. Op 1 
september zijn acht concept beheerplannen overhandigd aan de minister van LNV. Waar nodig zoekt 
de provincie samenwerking en dringt hier ook bij de minister op aan. In oktober starten de onderhan-
delingen met de minister over de voortgang van het proces.  
 
Samenvattende reactie van de fracties CDA, GL, PvdA, VVD en CU. 
Het CDA, GL en de PvdA geven aan dat een hernieuwde werkgroep Ammoniak en wat de PvdA be-
treft uit te breiden naar Natura 2000, waar ook statenleden aan deelnemen, op prijs te stellen. Het 
CDA vraagt zich af hoe goed het met het WAV dossier gaat in Drenthe, wat is de voortgang en krijgen 
PS nog een voorstel waarover een besluit moet worden genomen? In tegenstelling tot andere provin-
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cies is het hier wel erg stil rondom Natura 2000. GL vindt het een stuk met veel informatie maar weet 
niet wat er mee moet gebeuren, in het verleden heeft de klankbordgroep WAV goed gefunctioneerd. 
Het is zinvol om deze opnieuw in te stellen. PvdA en CU noemen de onzekerheden bij vooral agrari-
ers. Besluitenloosheid mag niet op die groep worden afgewenteld. De CU vraagt ook wat het voor 
bedrijven betekent nu er geen geld is voor verplaatsing. De VVD wil weten wat de invloed is van de 
natuurbeheerdoelen. Deze fractie is van mening dat het voldoen aan de wettelijke norm bij Natura 
2000 genoeg is, extra provinciale maatregelen zijn niet nodig. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Natura 2000 
In de afgelopen 2 jaar is de provincie er in geslaagd om in kaart te brengen welke problemen er spe-
len, nog niet duidelijk is wat haalbaar en betaalbaar is. Toch blijven de partijen met elkaar in gesprek 
omdat het probleem alleen gezamenlijk kan worden opgelost. De onrust bij de boeren is er wel maar 
blijft binnen de perken. Landelijke regelingen worden keer op keer verworpen door de RvS. Stap voor 
stap wordt bereikt wat de provincie voor ogen heeft. 
Het ammoniak onderdeel bij Natura 2000 is en hoort bij GS. Informeel vooroverleg met de commissie 
behoort tot de mogelijkheden. Voor 8 van de 14 aangewezen Natura 2000 gebieden is de provincie 
bevoegd gezag. Er zijn helaas vele verhalen wat niet meer mag in een Natura 2000 gebied; meestal 
zijn die niet waar. 
WAV 
Het ministerie van LNV worstelt al 5-7 jaar met de WAV. De provincie, PS, zijn bevoegd gezag voor de 
vaststelling van de WAV-kaart. Hierover is al meerdere malen informatie verstrekt door GS. De be-
grenzing van de EHS is mede bepalend voor de WAV-kaart. Op dit moment wordt bezien of de EHS 
kaart wordt aangepast in relatie tot het nieuwe Omgevingsbeleid. Het gaat in Drenthe om circa 40 
bedrijven. Doel is om snel definitieve zekerheid te geven aan die bedrijven. De commissie kan na de 
nog te ontvangen informatie over de bespreking van de WAV-kaart beoordelen of behandeling in een 
vergadering voldoende is of dat het zinvol is een aparte werkgroep bij elkaar te roepen. 
 
Gedeputeerde staten zeggen toe: 
Gedeputeerde Munniksma: op korte termijn ontvangen de staten uitleg over hoe het overleg over de 
WAV-kaart is verlopen. 
 
5d. Brief van GS van 10 september 2009 over aanbesteding treindienst Zwolle-Emmen 
Inhoud van de brief: GS bieden PS het concept-Programma van Eisen (PvE) aan voor de aanbeste-
ding van de treindiensten Zwolle-Emmen en Almelo-Mariënberg (Vechtdallijnen). Het doel is de defini-
tieve gunning eind juni 2010 te kunnen realiseren. De ingangsdatum van de nieuwe concessie is eind 
2012. PS krijgen de gelegenheid tot eind november hun zienswijze over dit PvE te geven. Begin de-
cember zal het college besluiten over het definitieve PvE. 
 
Samenvattende reactie van de fracties  CDA, VVD, SP, CU, PvdA, en GL. 
De fracties van CDA, VVD en PvdA missen het financiële kader. Het CDA stelt diverse vragen waar-
onder over de opbrengstverantwoordelijkheid, het meebetalen van Prorail en de betrokkenheid van 
het OV-bureau. Ook mist deze fractie de eisen voor sociale veiligheid. De SP sluit hierbij aan en somt 
op wat de reizigers zelf zouden willen. Dit is gebleken uit eigen onderzoek van de SP. De CU en de 
SP missen het resultaat en de ambitie die na wordt gestreefd. CU vraagt ook aandacht voor de opstap 
van gehandicapten. GL merkt op dat de ontwikkelfunctie met de opbrengstverantwoordelijkheid gere-
geld zou moeten zijn. Dit geeft een handvat om te zorgen dat het belang van de reiziger voorop staat. 
De PvdA sluit hierbij aan en wil ook weten hoe integraal het tarievenbeleid wordt gezien. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
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Het gaat hier om een document wat de kaders aangeeft. De opmerkingen van de commissie worden 
meegenomen als zienswijzen. Mede volgend jaar wordt gegund om nog tijdig nieuw materieel aan te 
kunnen schaffen. Het financieel perspectief is op een hoog aggregatieniveau neergezet met minimaal 
een dienstenregeling en het maximaal beschikbare budget o.b.v. de BDU-uitkeringen. Over deze ka-
ders wordt niet heengegaan. 
De ontwikkelfunctie gekoppeld aan de opbrengstverantwoordelijkheid ligt bij de provincie. Het streven 
is gericht op een robuuste ontwikkelrelatie met de vervoerder. Het OV-bureau wordt ingehuurd als 
expertisecentrum. De drie regio’s (Drenthe, Overijssel en regio Twente) zijn afzonderlijk in gezamen-
lijkheid verantwoordelijk voor de exploitatie van de lijn. Mogelijk wordt bij Mariënberg nog iets gedaan 
met Drents geld. De winst voor de reiziger is goed en snel doorrijden tot aan Twente. Prorail betaalt 
niet, er moet betaald worden als er extra wensen zijn. 
In de zienswijzen zal de aandacht voor sociale veiligheid worden meegenomen. Het streven is een  
eigen regionaal tarievenbeleid om ruimte te houden voor bijvoorbeeld recreatieve doeleinden (bijvoor-
beeld een Plopsatrein). 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 
Gedeputeerde Bats: na te vragen of het verkrijgen van een overzicht van de huidige BDU uitkering 
mogelijk is. 
Gedeputeerde Bats: dat de bestekken van de aanbesteding treindienst Zwolle-Emmen ter informatie 
naar de commissie zullen worden gestuurd. 
 
5e. Brief van gedeputeerde staten van 21 september 2009 over cofinancieringsbijdrage voor-
bereidingstraject CCS Noord-Nederland (Geagendeerd op verzoek van de fractie van de PvdA) 
Inhoud van de brief: Om CCS-projecten in Noord-Nederland operationeel te krijgen, moet er nog veel 
gebeuren. Een consortium van partijen heeft daarom een projectplan geschreven en een subsidiever-
zoek gedaan bij de provincie Drenthe, Groningen en SNN. Tevens wordt voorgesteld om een stichting 
op te richten. De provincie heeft ingestemd met een subsidie van € 200.000,-. Provinciale besluitvor-
ming m.b.t. de ondergrond vindt plaats in het kader van het nieuwe omgevingsbeleid.  
 
Samenvattende reactie van de fracties PvdA, GL, CDA, VVD, SP en CU. 
Alle fracties wijzen op het grote belang van een heldere communicatie naar alle partijen, met name 
naar de burgers. De SP wil een kaartje met ondergrondse leidingen ontvangen. De SP sluit verder 
aan bij de vragen van de PvdA. Ook is deze fractie van mening dat de discussie over CO2 opslag met 
de staten en de burgers moet plaatsvinden met behulp van onafhankelijke deskundigen. Geen belan-
genverstrengeling. Het CDA sluit hierbij aan. Kan geld worden gevraagd voor CO2 opslag?. GL is niet 
blij met CO2 opslag. Ook niet dat het om een zogenaamde tussenfase gaat. Dit levert voor de eeu-
wigheid afval op in de grond. De principiële vraag moet eerst worden gesteld. Een demo project is niet 
noodzakelijk, zo is in Noorwegen al ervaring met CO2 opslag. Het Annerveenscheveld zou de enige 
mogelijkheid zijn in Drenthe. De VVD vindt dat de discussie moet gaan over feiten niet over emotie. 
De CU merkt op dat CCS onderdeel is van een agenda elders, de principiële discussie moet wel in de 
staten worden gevoerd, maar de oplag is er al. De PvdA heeft een aantal lessen uit ‘Barendrecht’ ge-
trokken o.a. dat wetenschappelijke kennis ook kritisch moet worden bekeken en dat wanneer de over-
heid tegen is de burgers dit volgen. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Alvorens het onderwerp te bespreken met de staten én met de burgers moet wel duidelijk zijn wat 
besproken moet worden. Drenthe is daarom bezig om kennis te verwerven. Het communicatieplan is 
gereed. Er is inderdaad al een besluit genomen dat CO2 opslag er komt. Drenthe kiest ervoor om 
kennis te verwerven en daar beleid aan te koppelen. Gekozen wordt voor een ruimtelijke ontwikkeling 
in combinatie met wat in de bovengrond zal plaatsvinden. In januari-februari 2010 komt de structuurvi-
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sie van de ondergrond, daarna volgt discussie in de staten. Een kaartje met ondergrondse leidingen is 
niet aanwezig. Van belangenverstrengeling is geen sprake, de provincie is niet betrokken bij de stich-
ting. Onafhankelijke expertise komt o.a. van TNO. De subsidie bedraagt 2 ton, totaal kost het demo-
project € 8 miljoen. Nog niet is bekend of het noorden ook wordt uitgekozen voor een demoproject. 
Het Annerveensche Veld is niet meer het eerste veld wat in aanmerking komt. Welke veld(en) wel is 
niet bekend. De CO2 bestemd voor de opslag in het demoproject komt uit de Eemshaven. Voor emis-
sie moet worden betaald dat is de bedoeling met emissie trading system; marktwerking is het streven.  
 
6. Mededelingen 
De vergadering stemt in met een werkbezoek Ruimte voor Ruimteregeling op 4 november a.s. 
 
7. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 25 november 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 19:55 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Omgevingsbeleid van 25 november 2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 16/10/2009 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Omgevingsbeleid  
(tot en met commissievergadering van 14 oktober 2009 bijgewerkt) 

 
 

 

Nr 

 

Datum 

toezegging 

 

 

Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 

 

Wijze van afdoening 

 

√ 

1. 01-04-2009 

SC OGB 

 

Mevrouw HAARSMA zegt toe, namens gedeputeerde 
Bats, dat GS voor het zomerreces komen met een 
voorkeursvariant (N34) inclusief kosten waarna be-
spreking in de statencommissie OGB volgt. (CDA) 

Agendering voor 
Statencie OGB  
14-10-2009 

√ 

2. 13-05-2009 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de verantwoording 
over het ILG die naar LNV wordt verzonden, op een 
inzichtelijke wijze aan PS te zenden, inclusief het 
rapport van de visitatiecommissie ILG. (ChristenUnie) 

Brief van 07-10-2009 √ 

3. 13-05-2009 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe met een voorstel te 
komen om de verdroging zo snel mogelijk aan te 
pakken. (PvdA) 

  

4. 13-05-2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe uit te zoeken of de 30% 
sociale woningbouw opgenomen is in het ABF rap-
port. (GroenLinks) 

  

5.  13-05-2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de Evaluatie van de 
Ruimte voor Ruimte Regeling in september 2009 voor 
te willen leggen aan de statencie. OGB. (CDA, PvdA, 
GroenLinks) 

Naar verwachting 
medio oktober 2009 
1e concept gereed 

 

Zie ook toezegging 
nr. 19 

 

6. 17-06-2009 

OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de commissie op de hoogte 
te houden van de ontwikkelingen van het GEO park. 
(CDA) 

  

7. 17-06-2009 

OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe de notitie over het terugdrin-
gen van bestrijdingsmiddelen in het grondwater toe te 
zenden na behandeling in GS. (VVD) 

Behandeling in  
Statencie OGB  
14-10-2009 
Voor 1-11-09 in GS 

 

8. 17-06-2009 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe dat de eerste resultaten van 
het onderzoek spoorlijn  Emmen-Meppen in het na-
jaar van 2009 komen. (CDA) 

Wordt opgepakt 
i.c.m. Zuid-as; 1e 
resultaten eind 2009 
voorzien 

 

9. 17-06.2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe de stand van zaken 
van de verkenning van het actief provinciaal grondbe-
leid te zullen uitzoeken. (CU) 

  

10. 17-06-2009 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe dat zodra de begroting van 
het OV-Bureau geactualiseerd is deze naar de staten 
wordt gezonden. 

Op 16-09-2009 heeft 
het DB een besluit 
genomen, ná 21-10 
behandelen in GS 
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11. 17-06-2009 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe de vragen van de inspreker de 
heer Dorst (N 33) schriftelijk te zullen beantwoorden 
zodra die binnenkomen. 

De brief is verzonden 
en zal in CC naar 
Statencie OGB gaan; 

Ontvangen:  
10-09-2009. 

√ 

12. 17-06-2009 

SC OGB 

De heer BATS zegt toe de technische vragen van GL 
over de verhoogde geluidswal, het al dan niet door-
snijden van de waterlijn en het noodzakelijk kappen 
van bos bij de N33, schriftelijk te zullen beantwoorden. 

Memo d.d.  
29-09-2009 √ 

13. 1-07-2009 

PS  

Mevrouw VLIETSTRA zegt toe in de septemberverga-
dering van de commissie OGB met een voorstel te 
komen over een plan dat de provincie samen met 
gemeenten en corporaties heeft ontwikkeld over de 
bestrijding van de (te verwachten) werkloosheid in de 
(woning)bouw. 

Agenda 
Statenstuk 
Statencie 09-09-2009 

 

14. 09-09-2009 De heer BATS zegt toe de commissie tussentijds te 
zullen informeren als meer informatie beschikbaar 
komt over de noordelijke dienstregelingen van de NS. 
(PvdA) 

Ged. Bats heeft op 
09-10-2009 overleg 
gehad met NS 

√ 

15. 09-09-2009 Mevrouw HAARSMA zegt toe de evaluatie van de 
Ruimte voor Ruimteregeling inclusief de door de VVD 
gesteld vragen transparant en voorzien van succes en 
faalfactoren vóór het einde van 2009 aan de staten-
commissie te zullen aanbieden. (CDA) 

  

16. 09-09-2009 De heer BATS zegt toe de resultaten van de door het 
DB-OV Bureau over de recente aanbestedingen op-
gestelde evaluatie toe te zenden aan de statencom-
missie. (PvdA) 

  

17. 09-09-2009 Mevrouw HAARSMA zegt toe PS eens per 6 weken 
op een transparante wijze in een voortgangsverslag 
inzicht te geven van de vorderingen van de maatrege-
len in het kader van de Stimuleringsmaatregelen 
Drentse woningmarkt. (CDA, CU en PvdA) 

  

18. 09-09-2009 Mevrouw KLIP zegt toe uit te zullen zoeken wanneer 
de zandwinning Echten-Traandijk gebruikt kan worden 
als waterberging. (GL) 

  

19. 09-09-2009 Mevrouw KLIP zegt toe nogmaals te willen kijken naar 
een alternatieve locatie voor Darpenweiden als water-
bergingsgebied. 

  

20. 14-10-2009 Mevrouw KLIP zegt toe de suggestie om na te gaan of 
er tegen het afgeven van een milieuvergunning aan 
Essent Milieu nog juridische mogelijkheden zijn via het 
Europese Hof, mee te nemen naar de betreffende 
ambtenaren en GS. (GL) 

  

21. 14-10-2009 De heer MUNNIKSMA zegt toe dat GS op korte ter-
mijn komen met een notitie over verdroging. (CDA) 

  

22. 14-10-2009 De heer MUNNIKSMA zegt toe dat de staten op korte 
termijn uitleg ontvangen over hoe het overleg over de 
WAV-kaart is verlopen. (CDA) 

  

23. 14-10-2009 De heer BATS zegt toe na te vragen of het verkrijgen   



Bijgewerkt 16/10/2009 

van een overzicht van de huidige BDU uitkering, mo-
gelijk is. (CDA, VVD, PvdA) 

24. 14-10-2009 De heer BATS zegt toe dat de bestekken van de aan-
besteding treindienst Zwolle-Emmen ter informatie 
naar de commissie worden gestuurd. (CDA) 

  

   

Lange termijn 

 

  

1. 23-04-2008 

PS 

De heer BATS herhaalt zijn toezegging, gedaan in de 
vergadering van de Statencommissie BFE van 16 april 
2008 dat het college aan het eind van het jaar komt 
met een visie op de mogelijkheden van een stedelijk 
netwerk Meppel-Zwolle.  

Zowel in het op te 
stellen Integraal Om-
gevingsbeleid als in 
de studie over het 
project Florijn-as 
wordt deze visie 
meegenomen.  

 

2. 13-05-2009 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zullen zoeken wat het 
juridische verschil is tussen storten en ondergrondse 
stortplaatsen. (GroenLinks) 

Beantwoordt met 
memo d.d. 15 juni 
2009, naar LT om het 
proces te blijven vol-
gen.  

 

3. 17-06-2009 

OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de informatie over 
projecten die onder de Tennet gelden (kunnen) vallen 
aan de commissie beschikbaar te stellen ná het zo-
merreces 2009. (VVD) 

Aan een antwoord 
wordt nog gewerkt, is 
niet eenvoudig; PS 
periodiek op de 
hoogte houden. 

 

4. 09-09-2009 De heer MUNNIKSMA zegt toe in de evaluatie van de 
Subsidieregeling toerisme Natuurlijk? Drenthe 2008-
2010 op te zullen nemen wat voor soort aanvragen er 
zijn gewest, wat de doelstellingen waren en wat is 
bereikt. Deze evaluatie zal medio 2010 verschijnen. 
(CDA) 

  

 

 

 

  
Moties 
 

  

M3 

CDA 

22-04-2009 

(PS) 

PS verzoeken GS om verder voorbeeldgedrag te to-
nen, door direct na opening van het gerevitaliseerde 
provinciehuis alle extern gekochte energie 
(gas&elektriciteit) voorzien te laten zijn van een zoge-
naamd “groen” certificaat. 

  

M4 

SP 

22-04-2009 

(PS) 

PS verzoeken GS  

- te onderzoeken wat de plussen en minnen zijn van de 
voordelen en nadelen van bestaande regelingen (zoals 
de SDE regeling) als die omgevormd worden tot een 
nieuwe “Feed in” regeling (wetsontwerp tweede kamer 
in voorbereiding), 

- initiatieven voor te bereiden, volgens het principe van 
de EU richtlijn dat duurzame energie altijd voorrang 
moet hebben op grijze energie en dat groene energie 
vrijelijk aan het elektriciteitsnetwerk (zowel hoofd- als 
regio netwerk) geleverd kan worden zonder onnodige 
beperkingen en extra kosten, 
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- het ministerie met die initiatieven te bewegen versneld 
over te gaan nu ook in Nederland een vorm van “Feed 
in” wet met spoed aan de 2e kamer voor te leggen. 

 








